
O  PARK1 訪客中心「裸裝」堆肥紀念品 源頭減廢更減碳

 

O · PARK1 訪客中心已將堆肥紀念品轉成「裸裝」的形式供訪客領取，不僅減少

了使用包裝物料，還鼓勵訪客一同為可持續發展出一份力，進一步推動源頭減廢。 

 

現在，訪客只需自備容器，即可在 O · PARK1 訪客中心內自助領取 O · 堆肥，將

其帶回家使用，只要將堆肥與泥土適當混合，便可改善土壤肥力，增加有機質含

量，進而促進植物的生長和健康。 

 

O · PARK1 訪客中心透過以「裸裝」方式派發堆肥紀念品，以減少使用塑膠袋、

包裝紙和其他包裝材料，從而降低對自然資源的需求及能源消耗，並減輕垃圾堆

填區的負擔。我們期待與大家攜手合作，為碳中和的目標共同努力！ 



O · PARK1 Visitor Centre "Naked" Compost Souvenirs:  

Reducing Waste at Source for a Decarbonised Environment 

 

The compost souvenirs at O · PARK1 Visitor Centre have been transformed into a 

"naked" form for visitors to collect. This not only reduces the use of packaging material 

but also encourages visitors to contribute to sustainable development and promote 

waste reduction at source. 

 

Visitors only need to bring their own containers to the O · PARK1 Visitor Centre to self-

collect O · Compost. They can take it home and, by properly mixing the compost with 

soil, improve soil fertility, increase organic matter content, and enhance plant growth 

and health. 

 

Through the "naked" compost souvenirs distributed at the O · PARK1 Visitor Centre, 

we can reduce the use of plastic bags, wrapping paper, and other packaging materials, 

thereby decreasing the demand for natural resources, reducing energy consumption, 

and alleviating the burden on landfills. We look forward to working hand in hand with 

everyone to strive towards the goal of carbon neutrality! 


